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JUDGMENT IN APPEAL

May 12, 2023
For immediate release

OTTAWA – The Supreme Court of Canada has today deposited with the Registrar judgment in the following appeal. The reasons for judgment and the Case in Brief will be available shortly.


JUGEMENT SUR APPEL

Le 12 mai 2023
Pour diffusion immédiate

OTTAWA – La Cour suprême du Canada a déposé aujourd’hui auprès du registraire le jugement dans l'appel suivant. Les motifs de jugement et La cause en bref seront disponibles sous peu.



39884	James Allan Anderson v. Diana Anderson (Sask.)
2023 SCC 13 / 2023 CSC 13

Coram:	Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal and O’Bonsawin JJ.

[bookmark: BM_1_]The appeal from the judgment of the Court of Appeal for Saskatchewan, Number CACV3383, 2021 SKCA 117, dated September 1, 2021, heard on December 5, 2022, is allowed. The decision of the Court of Appeal with respect to division of property is set aside and the respondent is ordered to pay $43,382.63 to the appellant. The parties will each bear their own costs in this Court.

L’appel interjeté contre l’arrêt de la Cour d’appel de la Saskatchewan, numéro CACV3383, 2021 SKCA 117, daté du 1er septembre 2021, entendu le 5 décembre 2022, est accueilli. La décision de la Cour d’appel concernant la répartition des biens familiaux est annulée et il est ordonné à l’intimée de payer à l’appelant la somme de 43 382,63 $. Chaque partie supportera ses propres dépens devant la Cour.
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